
 

 

 
 
 
 
Nr. 77/2022 
 

PROCES – VERBAL 
 

 Încheiat azi, 13 octombrie 2022, cu ocazia ședinței extraordinare a Consiliului 
Local al Municipiului Sfântu Gheorghe, la care sunt prezenţi 17 membri, 1 reprezentant ai 
satelor aparţinătoare Municipiului Sfântu Gheorghe, Baloga Csilla - sat Chilieni, lipsind: 
Comăneci Liviu-Vasile, Kádár Imola, Kolcza István, Kondor Ágota. 
 Convocarea Consiliului Local al Municipiului Sfântu Gheorghe s-a făcut în 
conformitate cu prevederile art. 40 lit. c și art. 42 din HCL nr. 95/2020 privind aprobarea 
Regulamentului de organizare şi funcţionare al Consiliului local al Municipiului Sfântu 
Gheorghe, cu modificările și completările ulterioare, respectiv în conformitate cu 
prevederile art. 133 alin. (2) și art. 134 alin. (1) lit. a și art. 196 alin. (1) lit. b din OUG nr. 
57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare, prin 
Dispoziţia emisă de primarul municipiului Sfântu Gheorghe, nr. 1327/2022. Ședința se 
desfășoară prin sistemul de audioconferință STS. 
 La şedinţă participă, conform legii: Vargha Fruzsina și Toth-Birtan Csaba 
viceprimarii municipiului Sfântu Gheorghe, Kulcsár Tünde-Ildikó secretarul general al 
municipiului Sfântu Gheorghe.  
 Domnul președinte de ședință CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.m./lb.r.): „Bună ziua, 
începem ședința extraordinară de azi. Voi citi prezența.” 
 Se dă citire listei consilierilor locali care răspund cu prezent.  
 (lb.m.): „Pe Ordinea de zi se află un punct. Sunt propuneri pentru adăugare?” 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA: (lb.m.): „Da, dl. președinte, sunt 
Toth-Birtan Csaba și aș mai propune 6 puncte pe Ordinea de zi. D1: aprobarea Proiectului 
tehnic pentru obiectivul de investiții: „Lucrări de reabilitare termică a blocului de locuințe 
strada Kriza János nr. 3” din municipiul Sfântu Gheorghe, aprobat prin HCL nr. 46/2021. 
D2 aprobarea Proiectului tehnic pentru obiectivul de investiții: „Lucrări de reabilitare 
termică a blocului de locuințe strada Libertății bl. 7, sc. A, B” din municipiul Sfântu 
Gheorghe, aprobat prin HCL nr. 47/2021. D3: privind aprobarea Documentației de Avizare 
a Lucrărilor de Intervenție pentru obiectivul de investiții: „Recompartimentare parter 
comercial strada Gróf Mikó Imre nr. 1” din Municipiul Sfântu Gheorghe, județul Covasna. 
D4: aprobarea modificării devizului general, aprobat prin HCL nr. 118/2019 privind 
aprobarea Studiului de fezabilitate pentru obiectivul de investiții: „Realizare stație de capăt 
și modernizarea stațiilor de autobuz pe traseul de transport public”, cu modificările 
ulterioare. D5: privind aprobarea depunerii proiectelor în vederea finanțării acestora în 
cadrul Planului Național de Redresare și Reziliență al României, Componenta C10 – 
Fondul local, Obiectul de investiții I.2 – Construire de locuințe nZEB plus – pentru 
tineri/locuințe de serviciu pentru specialiști din sănătate și învățământ, a doua rundă de 
atragere de fonduri, și a cheltuielilor legate de aceste proiecte. D6: privind aprobarea 
modificării bugetului general al municipiului Sfântu Gheorghe pe anul 2022. Mulțumesc.”  
 Domnul președinte de ședință CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.m.): „Mulțumim frumos. 
Să votăm introducerea punctelor pe Ordinea de zi. Eu sunt de acord cu introducerea 
punctelor D pe Ordinea de zi.” 



 

 

 Domnul consilier CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m.): „Sunt de acord” 
 Doamna consilier FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.m.): „Scuze, dl. președinte, 
Debreczeni László sunt prezent, și sunt de acord cu includerea celor 6 puncte.” 
 Doamna consilier JANCSÓ ÉVA (lb.m.): „Sunt de acord cu includerea celor 6 
puncte de la Diverse.” 
 Domnul consilier JANÓ MIHAIL (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier KERESZTES LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier KISS-BARTHA ANNAMÁRIA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier LAKATOS LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord cu luarea pe 
Ordinea de zi a celor 6 puncte.” 
 Doamna consilier MAGYAROSI IMOLA-PIROSKA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier SIPOS DÓRA-VIOLA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier SZÉKELY KINCSŐ (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA: (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier VAJNA LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord cu includerea celor 6 
puncte.” 
 Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA (lb.m): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF (lb.m.): „La punctele D1, D2, D3 nu o să 
votez, și sunt de acord cu luarea pe Ordinea de zi a punctelor D4; D5 și D6.” 
 Se votează cu 17 voturi pentru, în unanimitate, introducerea pe Ordinea de zi a 
punctelor D4, D5 și D6 pe Ordinea de zi. 
 Se votează cu 16 voturi pentru, 1 consilier (Zsigmond József) nu votează despre 
introducerea punctelor D1, D2 și D3 pe Ordinea de zi. 
 Domnul președinte de ședință CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.m.): „Mulțumim frumos. 
Acum să votăm despre Ordinea de zi în întregime. Eu sunt de acord cu Ordinea de zi în 
întregime.”  
 Domnul consilier CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m.): „Sunt de acord” 
 Domnul consilier DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea de 
zi în întregime.” 
 Doamna consilier FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier JANÓ MIHAIL (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier KERESZTES LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier KISS-BARTHA ANNAMÁRIA (lb.m.): „Sunt de acord cu 
Ordinea de zi în întregime.” 
 Domnul consilier LAKATOS LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea de zi 
în întregime.” 
 Doamna consilier MAGYAROSI IMOLA-PIROSKA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier SIPOS DÓRA-VIOLA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier SZÉKELY KINCSŐ (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA: (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier VAJNA LÁSZLÓ (lb.m.): „Și eu sunt de acord cu Ordinea de zi 
în întregime.” 
 Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA (lb.m): „Sunt de acord cu Ordinea de 
zi.” 
 Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF (lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea de 



 

 

zi.” 
 Doamna consilier JANCSÓ ÉVA (lb.m.): „Scuze, sunt de acord și eu cu Ordinea 
de zi.” 
 Se votează cu 17 voturi pentru, în unanimitate, Ordinea de zi în întregime. 
 Domnul președinte de ședință CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.m.): „Mulțumesc frumos. 
Acum să votăm, ca punctele să fie votate la sfârșitul ședinței. Eu sunt de acord.” 
 Domnul consilier CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m.): „Sunt de acord” 
 Domnul consilier DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.m.): „Și eu sunt de acord.” 
 Doamna consilier FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier JANCSÓ ÉVA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier JANÓ MIHAIL (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier KERESZTES LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier KISS-BARTHA ANNAMÁRIA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier LAKATOS LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier MAGYAROSI IMOLA-PIROSKA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier SIPOS DÓRA-VIOLA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier SZÉKELY KINCSŐ (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA: (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier VAJNA LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA (lb.m): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF (lb.m.): „Sunt de acord.”  
 Se votează cu 17 voturi pentru, în unanimitate, votarea la sfârșit a punctelor. 
 Domnul președinte de ședință CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.m.): „Mulțumesc frumos. 
Înainte de a intra în dezbaterea ordinii de zi, doresc să vă supun atenției următoarele: 
potrivit art. 228 din OUG nr. 57/2019 privind Codul administrativ, nu pot lua parte la 
deliberarea şi adoptarea hotărârilor consilierii care au un interes personal în problema 
supusă dezbaterii. Dacă sunt asemenea situaţii consilierii sunt obligaţi să anunţe înainte de 
începerea ședinței interesul personal pe care-l au în problema respectivă. Zsigmond József 
a semnalat faptul că nu participă la deliberarea și votarea punctelor D1, D2 și D3. Am 
înțeles bine?” 
 Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF (lb.m.): „Da.” 
 Domnul președinte de ședință CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.m.): „Mai sunt asemenea 
cazuri? Dacă nu, trecem la primul punct.” 
 PUNCTUL I de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea participării 
în cadrul proiectului „Achiziție de mijloace de transport public - autobuze electrice, 10 m 
în cadrul parteneriatului: UAT Municipiul Sfântu Gheorghe – UAT Comuna Bodoc”, în 
vederea finanțării acestuia în cadrul Planului Național de Redresare și Reziliență al 
României, Componenta C10 – Fondul local, Obiectul de investiții I.1.1 – Înnoirea parcului 
de vehicule destinate transportului public (achiziția de vehicule nepoluante), în parteneriat 
cu comuna Bodoc. Prezintă: Toth-Birtan Csaba, viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA: (lb.m.): „Deja am depus un proiect 
în cadrul acestui program destinat finanțării județelor, respectiv comunelor, și atunci ne-am 
asociat cu comuna Arcuș. Sumele rămase sunt din nou lansate într-o etapă, a doua 
competitivă, și în acest caz am dori să participăm la acesta în parteneriat cu comuna 
Bodoc. Proiectul de hotărâre conține nota de fundamentare a acestui proiect, modelul 
orientativ al acordului de parteneriat, descrierea sumară a investiției. Aici este vorba de 20 
de autobuze, cu 10 metri lungime, și vor fi achiziționate 20 stații electrice de încărcare 



 

 

lentă, respectiv 7 stații de încărcare rapidă. Valoarea totală 56.939.886,36 lei cu TVA, din 
care valoarea aferentă cheltuielilor eligibile din PNRR în valoare de 47.848.644,00 lei și 
valoarea TVA aferentă acestor tipuri de cheltuieli în cuantum de 9.091.242,36 lei.” 
 Se votează cu 17 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 432/2022. 
 Domnul președinte de ședință CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.m.): „Mulțumim frumos. 
Sunt observații, întrebări în legătură cu punctul 1? A fost avizat favorabil de comisiile de 
specialitate nr. 1, 2 și 5. Trecem la punctul D1.” 
 PUNCTUL D1 de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea 
Proiectului tehnic pentru obiectivul de investiții: „Lucrări de reabilitare termică a blocului 
de locuințe strada Kriza János nr. 3” din municipiul Sfântu Gheorghe, aprobat prin HCL 
nr. 46/2021. Prezintă: Toth-Birtan Csaba, viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA: (lb.m.): „S-a elaborat proiectul 
tehnic pentru obiectivul de investiții „Lucrări de reabilitare termică a blocului de locuințe 
strada Kriza János nr. 3”, a cărei valoare finală este de 2.178.256,14 de lei, care conține și 
TVA-ul. Este vorba de o clădire construită în anul 1963, cu o suprafaţa desfăşurată 
existentă de 2140 m2, având regim de înălțime S parțial+P+3E, la care dorim reabilitarea 
termică în întregime, și proiectul conține închiderea fiecărui balcon.” 
 Se votează cu 16 voturi pentru, 1 consilier nu participă la deliberare și la vot 
(Zsigmond József), HOTĂRÂREA NR. 433/2022. 
 Domnul președinte de ședință CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.m.): „Mulțumim frumos 
pentru prezentare. Are cineva observații, întrebări? A fost avizat favorabil de comisiile de 
specialitate nr. 1, 2 și 5. Urmează punctul D2.” 
 PUNCTUL D2 de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea 
Proiectului tehnic pentru obiectivul de investiții: „Lucrări de reabilitare termică a blocului 
de locuințe strada Libertății bl. 7, sc. A, B” din municipiul Sfântu Gheorghe, aprobat prin 
HCL nr. 47/2021. Prezintă: Toth-Birtan Csaba, viceprimar 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA: (lb.m.): „La fel este vorba de 
aprobarea Proiectului tehnic pentru obiectivul de investiții: „Lucrări de reabilitare termică 
a blocului de locuințe strada Libertății bl. 7, sc. A, B”. Este o clădire construită în 1964. 
Are o suprafaţa desfăşurată existentă de 1762,10 m2, cu regim de înălțime de P+3, și în 
cazul acesta valoarea totală a lucrărilor este de 2.169.123,64.”  
 Se votează cu 16 voturi pentru, 1 consilier nu participă la deliberare și la vot 
(Zsigmond József), HOTĂRÂREA NR. 434/2022. 
 Domnul președinte de ședință CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.m.): „Mulțumim frumos. 
Sunt observații, întrebări la punctul D2? A fost avizat favorabil de comisiile de specialitate 
nr. 1, 2 și 5. Urmează punctul D3.” 
 PUNCTUL D3 de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea 
Documentației de Avizare a Lucrărilor de Intervenție pentru obiectivul de investiții 
„Recompartimentare parter comercial strada Gróf Mikó Imre nr. 1” din Municipiul Sfântu 
Gheorghe, județul Covasna. Prezintă: Toth-Birtan Csaba, viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA: (lb.m.): „Este vorba de 
recompartimentarea, regândirea a câtorva spațiil comerciale, aflate pe parterul de pe strada 
Gróf Mikó Imre nr. 1. Aici pe o suprafață construibilă de 262 mp se va face o sală pentru 
evenimente și spații de expoziție, care ar înlocui casa căsătoriilor a municipiului și cu o 
vedere pe parc ar fi un mediu mai comfortabil și mai modern pentru ceremonia de cununie 
civilă, iar tot aici s-ar crea un muzeu contemporan al istoriei orașului. Valoarea estimativă 
a lucrărilor este de 1.701.137,27, care conține și TVA-ul.” 
 Se votează cu 16 voturi pentru, 1 consilier nu participă la deliberare și la vot 



 

 

(Zsigmond József), HOTĂRÂREA NR. 435/2022. 
 Domnul președinte de ședință CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.m.): „Mulțumim frumos. 
Sunt observații, întrebări în legătură cu punctul D3? Și acest punct a fost avizat favorabil 
de comisiile de specialitate nr. 1, 2 și 5. Urmează punctul D4.” 
 PUNCTUL D4 de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre pentru aprobarea 
modificării devizului general, aprobat prin HCL nr. 118/2019 privind aprobarea Studiului 
de fezabilitate pentru obiectivul de investiții: „Realizare stație de capăt și modernizarea 
stațiilor de autobuz pe traseul de transport public”, cu modificările ulterioare. Prezintă: 
Toth-Birtan Csaba, viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA: (lb.m.): „Este vorba de modificarea 
devizului general al Studiului de fezabilitate pentru obiectivul de investiții: „Realizare 
stație de capăt și modernizarea stațiilor de autobuz pe traseul de transport public”. Cred că, 
mi-am notat greșit aici, fiindcă este vorba deja de un proiect tehnic, care a fost scos la 
licitație, dar nu a depus nimeni o ofertă, însă firmele s-au interesat și s-a constatat faptul că 
prețurile au fost subestimate luând în considerare prețurile materialelor de construcții, de 
aceea am solicitat proiectantului să recalculeze, care a majorat prețul inițial cu valoarea de 
1.506.442+TVA, iar acum valoarea estimată, cu care se va scoate din nou la licitație 
publică este de 11.747.825,22 lei, cu TVA inclus.” 
 Se votează cu 17 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 436/2022. 
 Domnul președinte de ședință CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.m.): „Mulțumim frumos 
pentru prezentare. Sunt observații, întrebări în legătură cu punctul D4? Acest punct a fost 
avizat favorabil de comisiile de specialitate nr. 1, 2 și 5. Urmează punctul D5.” 
 PUNCTUL D5 de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea depunerii 
proiectelor în vederea finanțării acestora în cadrul Planului Național de Redresare și 
Reziliență al României, Componenta C10 – Fondul local, Obiectul de investiții I.2 – 
Construire de locuințe nZEB plus – pentru tineri/locuințe de serviciu pentru specialiști din 
sănătate și învățământ, a doua rundă de atragere de fonduri, și a cheltuielilor legate de 
aceste proiecte. Prezintă: Toth-Birtan Csaba, viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA: (lb.m.): „La fel în cadrul Planului 
Național de Redresare și Reziliență al României a fost lansat un nou depunere de proiecte 
competitive. La prima rundă am depus poricet pentru construire de locuințe pentru 
tineri/locuințe de serviciu pentru specialiști din sănătate și învățământ în str. Nicolae Iorga 
și str. Jókai Mór. Acum am dori să depunem un nou proiect pentru 48 de locuințe în str. 
Nicolae Iorga, și încă 48 de locuințe în str. Jókai. În ambele cazuri valoarea totală este de 
17.199.782,27 lei, din care valoarea aferentă cheltuielilor nerambursabile din PNRR în 
cuantum de 14.453.598,54 lei și valoarea TVA aferentă cheltuielilor eligibile este de 
2,746,183.73 lei.” 
 Se votează cu 17 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 437/2022. 
 Domnul președinte de ședință CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.m.): „Mulțumim frumos 
pentru prezentare. Sunt observații, întrebări în legătură cu punctul D5? Acest punct a fost 
avizat favorabil de comisiile de specialitate nr. 1, 2 și 5. Urmează punctul D6.” 
 PUNCTUL D6 de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea 
modificării bugetului general al municipiului Sfântu Gheorghe pe anul 2022. Prezintă: 
Antal Árpád-András, primar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA: (lb.m.): „Probabil dl. primar nu 
poate să ne alăture, pentru că se află la un loc, unde nu are semnal la telefon, de aceea voi 
prezenta eu.” 
 Domnul primar ANTAL ÁRPÁD-ANDRÁS (lb.m.): „Te rog să spui, pentru că 



 

 

sunt pe Valea Prahovei și semnalul fluctuează. Mulțumesc.” 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA: (lb.m.): „Bine. În această modificare a 
bugetului este vorba de transferuri între capitole ale valorilor principale, 107.470 lei este 
contribuția municipiului la Festivalul pulzArt, pe care am aloca-o din diminuarea 
prevederilor la titlul ,,Bunuri și servicii”, tot de la Capitolul Cultură, recreere și religie. 
Diminuăm cu suma de 525.000 lei Capitolul Locuințe, servicii și dezvoltare publică, din 
care am aloca suma de 425.000 lei în cadrul Capitolului Protecția mediului pentru plata 
serviciilor de salubrizare, iar 100.000 de lei pentru Programul ”Dăm valoare rablei tale”. 
 Se votează cu 17 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 438/2022. 
 Domnul președinte de ședință CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.m.): „Mulțumim frumos 
pentru prezentare. Sunt observații, întrebări în legătură cu punctul D6? Acest punct a fost 
avizat favorabil de comisiile de specialitate nr. 1 și 5. Datorită faptului că nu mai sunt alte 
proiecte de hotărâri, trecem la votare. Eu sunt de acord cu punctul 1, respectiv cu proiectele 
de hotărâri D1, D2, D3, D4, D5 și D6.” 
 Domnul consilier CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m.): „Sunt de acord cu 
proiectele de hotărâri 1, respectiv D1, 2, 3, 4, 5 și 6.” 
 Domnul consilier DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord cu proiectele 
1, respectiv D1, D2, D3, D4, D5 și D6.” 
 Doamna consilier FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.m.): „Și eu sunt de acord 
cu proiectul de hotărâre 1, respectiv cu proiectele de hotărâri de la D1 până la D6.” 
 Doamna consilier JANCSÓ ÉVA (lb.m.): „Sunt de acord cu proiectul de hotărâre 
1, respectiv cu proiectele de hotărâri de la D1 până la D6.” 
 Domnul consilier JANÓ MIHAIL (lb.m.): „Și eu sunt de acord cu proiectle de 
hotărâri 1, respectiv D1, D2, D3, D4, D5 și D6.” 
 Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m.): „Sunt de acord cu 
proiectul de hotărâre 1, la fel și cu proiectele de hotărâri de la D1 până la D6.” 
 Domnul consilier KERESZTES LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord cu proiectele de 
hotărâri 1, respectiv de la D1 până la D6.” 
 Doamna consilier KISS-BARTHA ANNAMÁRIA (lb.m.): „Sunt de acord cu 
proiectele de hotărâri 1, respectiv de la D1 până la D6.” 
 Domnul consilier LAKATOS LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord cu proiectele de 
hotărâri 1, respectiv de la D1 până la D6.” 
 Doamna consilier MAGYAROSI IMOLA-PIROSKA (lb.m.): „Sunt de acord cu 
proiectele de hotărâri 1, respectiv de la D1 până la D6.” 
 Doamna consilier SIPOS DÓRA-VIOLA (lb.m.): „Sunt de acord cu proiectele de 
hotărâri 1, respectiv de la D1 până la D6.” 
 Doamna consilier SZÉKELY KINCSŐ (lb.m.): „Sunt de acord cu proiectele de 
hotărâri 1, respectiv de la D1 până la D6. Mulțumesc.” 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA: (lb.m.): „Sunt de acord cu 
proiectele de hotărâri 1, respectiv de la D1 până la D6.” 
 Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF (lb.m.): „Sunt de acord cu proiectele de 
hotărâri 1, respectiv D4, D5 și D6. Și cum am mai spus la celelalte trei nu doresc să 
particip la votare.”  
 Domnul consilier VAJNA LÁSZLÓ (lb.m.): „Și eu sunt de acord cu proiectele de 
hotărâri 1, respectiv D1, D2, D3, D4, D5 și D6.” 
 Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA (lb.m): „Și eu sunt de acord cu 
proiectele de hotărâri 1, respectiv D1, D2, D3, D4, D5 și D6. Mulțumesc.” 
 Domnul președinte de ședință CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.m.): „Mulțumim frumos. 



 

 

Am votat cu 17 voturi ”pentru” toate proiectele de hotărâri. Ședința s-a terminat și vă urez 
o după amiază plăcută. La revedere.” 
 
 
 
 
 Prezentul Proces-verbal s-a încheiat într-un singur exemplar, care se păstrează la 
dosarul ședinței, în arhiva Primăriei municipiului Sfântu Gheorghe, județul Covasna şi a 
fost adoptat în cadrul ședinței ordinare a Consiliului Local din data de 27 octombrie 2022. 
  
 PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ                                   SECRETAR GENERAL 
           Csatlós László                                Kulcsár Tünde-Ildikó 
 

 

 
 
 
 
 
 
 

 

 


